

《单词百科:pleased是什么意思?pleased怎么发音?pleased的解释和用法》

英语单词pleased是什么意思?pleased怎么读?pleased怎么发音?简答网为您整理了please d的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



pleased怎么读

pleased的读音:[pli zd]

pleased的意思

1、adj.高兴的;乐于做的;

pleased的相关词组

1、be pleased with 对...喜欢，满意于;

2、be pleased to 乐于;

3、be pleased 高兴;惬意;快慰;惬意;

pleased的近义词

- 1、blessed adj.神圣的;有福的; 无忧无虑的;
- 2、cheerful adj.高兴的;令人愉快的;乐观的;
- 3、choose v.选择;决定, 甘愿;
- 4、content n. 内容;(书等的)目录;满足;容量;
- 5、contented adj. 满意的, 满足的;

pleased的反义词

- 1、displeased adj.不开心的, 生气的, 被得罪了的;

pleased的双语例句

- 1、He had reason to be pleased with himself, since he was one of only seven out of forty candidates who were successful.

他有理由沾沾自喜, 因为他是40个候选人里仅有的7名成功者之一。

- 2、We are always pleased to hear from our customers.

我们不论何时都欢迎顾客来信。

- 3、I shall be very pleased to help you in every way I can.

我将很高兴地尽我所能来帮助你。

- 4、You'll be very pleased to know that we offered help immediately.

你会很高兴地知道我们立即给予了帮助。

- 5、Felicity seemed pleased at the suggestion...

费莉西蒂好像对这个建议很满意。

- 6、I think he's going to be pleased that we identified the real problems...

我想他会为我们发现了真正的问题而感到高兴的。

7、Aren't you pleased to see me?

见到我你不高兴吗？

8、He was pleased with himself for having remembered her name...

他为自己记住了她的名字得意起来。

9、We will be pleased to delete the charge from the original invoice...

我们决定将这笔费用从原始发票上删去。

10、(especially British English) Pleased to meet you . (= said when you are introduced to sb)

很高兴认识您。

11、I'm pleased to say that he is now doing well...

我很高兴地说，他现在一切都好。

12、He's not too pleased that I don't seem to be doing my bit...

他对我好像没有做我该做的而感到不满意。

13、He did not look too pleased when I told him.

我告诉他时，他似乎不是很高兴。

14、I'm pleased with the way things have been going...

我很满意事情的进展。

15、He was looking very pleased with himself.

他显得沾沾自喜。

16、The boss should be pleased with you.

上司应该对你满意了。

17、We're only too pleased to help.

我们非常愿意帮忙。

18、I am pleased to inform you that the book you ordered has arrived.

谨此欣然奉告，您所订的书已到。

以上是简答网为您整理的pleased怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于pleased

的用法、pleased的释义、pleased

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/pleased>

